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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, om der i vurderingen af vederlagene under Skatteministeriet 

bliver taget hensyn til, hvor omfattende, betydelige og principielle sagerne er? 

 

Svar 

Når et vederlag til nævn fastsættes, bliver der taget stilling til den samlede arbejdsbyrde, der 

er forbundet med arbejdet i nævnene. Hvis sager, der tilgår nævn, er omfattende, betydelige 

og principielle, indgår dette i overvejelserne om fastsættelsen af vederlag, da det oftest også 

vil betyde, at arbejdsbyrden er større. Skatteministeriet bestræber sig derfor på, at sagernes 

karakter også afspejler sig i vederlagene til nævn.  
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